
VIJC Algemene Ledenvergadering op 13 december 2023   
20.00 – 22.00 uur in het clubhuis de Bindplaats.  
 
Aanwezig: Bestuursleden: Stephan van Diepen (vz.), Aad Geers, Jos van Haarlem, Johny Schellings. 
En verder Dimphy Beaujean, Marieke van der Heijden, Rob van der Kallen, Jan van Kempen, Korri van 
Kempen, Marc Peters, Josephine Verhaeren, Kasper de Jong, Hans Naus, Martin Huisman, Sjef 
Willems, Martienn van Bommel, Berto vd. Manden, Gerard vd. Schoot, Natalie Wassenberg, Tim 
Tersmette, Irene Derks, Josje Snoek, Marieke Crans en Aad Smid (notulist). 
Afwezig met kennisgeving: Stef Cornelissen, Anja Leeuwenhaag, Peter v.d. Bruggen 
 
 
1. Welkom door de voorzitter en een speciaal welkom aan de nieuwe gezichten. 

 
2. Terugblik op het afgelopen jaar 

Het bestuur geeft een toelichting op het jaarverslag. Marc P. mist de passage dat de voorzitter 
tot 2026 is verkozen. Zie punt 4. 
Korri spreekt grote waardering uit voor het jaarverslag.  
Kasper wijst nog op de 2 “Denktank”-sessies. Voorzitter verwijst naar blz. 10. 
Hans Naus voegt nog een specifieke taak toe: het verzorgen van de e-muts. 

 
3. Financieel verslag 2022-2023 

Helaas -wegens ziekte- geen toelichting door de penningmeester. Marc P. geeft aan dat volgens 
hem niet alle kosten van de Wieleractiviteiten zijn opgenomen. En: waar zitten de afschrijvingen 
(bv. schaatsbank en veegmachines) ? Marc zal contact met Stef opnemen.  
Bevindingen van de kascontrolecommissie  
Martin H. geeft een ludieke toelichting. Diepe waardering voor de penningmeester. De Rabo-
rekening is opgezegd. Vergadering besluit unaniem tot decharge van de penningmeester. 
De ALV benoemt een nieuwe kascontrolecommissie: Hans Naus (2e jaar) en Martienn (1e jaar). 

 
4. Benoeming en herbenoeming bestuursleden 

Vier bestuursleden zijn aftredend in 2023; Jos van Haarlem (portefeuille vrijwilligers en 
evenementen) stelt zich verkiesbaar voor de 2e termijn.  
Stephan van Diepen (voorzitter) blijft aan tot voorjaar 2024.  
Ineke Sagasser (secretaris) treedt af. Dimphy Beaujean stelt zich vanaf mei 2024 beschikbaar. 
Marc Peters wil deze rol ad-interim invullen. Doorsturen emails gericht aan secretaris@vijc.nl  
wordt in bestuur nog besproken. 
Johny Schellings (portefeuille Jeugd) stellen zich niet verkiesbaar voor een volgende termijn en 
stopt in het voorjaar 2024. Hij blijft wel bij de jeugdcie.  
Josephine doet de suggestie om al iemand zonder specifieke taak te laten meelopen. Maak een 
takenlijst zodat duidelijk is wat je zou kunnen en willen doen.  
Martin H biedt aan om vanaf voorjaar 2024 aan te sluiten. 
Jos van Haarlem voor een 2e termijn herbenoemd. Bij acclamatie akkoord. 
De oproep voor bestuurs-kandidaten blijft open staan. 
 
 
 
 



 
Bovenstaand leidt tot het volgende rooster van aftreden van het bestuur 
 

Naam bestuurslid Aantreden Verkozen tot 

Stephan van Diepen 2017 2024 
Aad Geers 2018 2024 
Jos van Haarlem 2020 2026 
Johny Schellings 2020 2023 
Stef Cornelissen 2021 2024 
Marc Peters 2024 2027 

 
 

5. Voortgang werkzaamheden commissies  
Jeugd: de toelichting:  Martienn en Hetty (voor de jeugd) zijn aangehaakt om mee te doen. 
ToekomsGge trainers: Gerard meldt dat er een echt tekort is. Gegadigden moeten een trainers-
opleiding volgen (eerst basiscursus in-house; grotendeels e-learning vanaf niveau-2). Irene D.: hoe 
goed moet je kunnen schaatsen als trainer ? Gerard: je moet vooral weten HOE je goed moet 
schaatsen en hoe je enthousiasme kunt overbrengen. Er bestaat een onkostenvergoeding. 
Natalie W. meldt dat je als trainer echt niet elke week training hoe` te geven. Invulling vindt 
plaats in goed overleg. 
Naast Maraenn van B. steken Josje S. en Hans N. hun vinger op. 
Aad G. meldt nog dat de KNSB geen vacaturebank kent. 
Josephine vraagt naar samenwerking met andere ijsclubs (Thialf Schijndel, Lommel ?). Aad G. 
vraagt verder rond en regelt ook het vervolg met Maraenn, Josje en Hans. 

 
Verbindingscommissie: Berto vd. M doet verslag. Wat is er nodig om de vereniging draaiende te 
houden. Wie doet er nu wat ? Hoeveel ajd kost dat ? Dit gee` inzicht. En dan kun je bekijken: 
past dat bij mij ? Vz. meldt dat er draaiboeken beschikbaar zijn. Maar daar ontbreekt nog de 
benodigde inzet.  
Josephine gee` aan dat vrijwilligerswerk niet vrijblijvend is. Zie ook verplichangen in het 
huish.reglement. Voorbeelden: jureren in Ehv en schoonmaken clubhuis als je een sleutel hebt. 
Punt 1: Berto vraagt of dit de gewenste route is. En of we ook de ouders van jeugdleden gaan 
aanspreken (gebeurt ook al wel). De ALV stemt in met deze richang. Stap 1 is de taken-ajd 
inventarisaae. (later: punten-toekenning (?), leden aanspreken (?)). 
Punt 2 nieuwe leden: nieuw lid wordt gekoppeld aan een “maatje” om de drempel nog meer te 
verlagen. ALV stemt in. Deze commissie werkt dit verder uit. 
 
Irene wil haar taken (Vantage) overdragen. Tijn van Bommel gaat dit overnemen. 
 
Skeelerbaan in Vught: de skeelercie, Rob vd K, Jos v H en Kasper de J. (Albert even niet).  Jos licht 
toe: gemeente vroeg naar geschikte locaaes en gaat deze onderzoeken. Lasag: en zijn 3 
betrokken wethouders. Er wordt ons een ambtenaar toegewezen. Morgen in Vught raadscie. over 
het sport-beleidsplan. Marc stuurt oude correspondenae (2013, jawel!) naar Jos op. 
 
PR Commissie: Jan van K. doet verslag, Jos is de linkin-pin naar bestuur. Kraam bij “proef Vught”. 
Stukjes in media over Wielerajdrit / Herfst- / Kerstschaatsen. Visitekaartjes. Website als basis. E-
muts als ‘trigger’. Maran H. meldt dat er weer een ijsbaan Vught in Park Reeburg is neergezet. 
Moeten er nog proefles bonnen worden neergelegd ? Gerard: nee, zondagochtend zit al vol.  



 
6. Verslag ALV 1 juni 2023  

Het verslag wordt vastgesteld. 
 
Rondvraag:  
• Stephan is nu namens de VIJC lid van de Stichting Omnisport (voor het beheer van “De 

Bindplaats”). Ongelukkige dubbelrol. Ronald Kuiper zit in de Raad van Toezicht. Vraag Jan van 
Kempen naar akoestiek maatregelen, deze zijn eerder afgewezen. Vz. wil dit opnieuw gaan 
inbrengen. 

• Tim vraagt naar financiëel beleid (vorige ALV). Bestaat die club nog ? Wat zijn/waren de 
uitkomsten ? Bestuur gaat na. 

• Sjef: wat doen de andere verenigingen (Dommelbaarzen, Zeilvereniging) ? Vz antwoordt: veel en 
geeft een toelichting.  

• Marc: vraagt naar de begroting. Vz. meldt: die is structureel naar de voorjaars-ALV verplaatst (zie 
verslag ALV 1 juni 2023). Is er een verschil in looptijd tussen begroting en resultatenrekening 
(gecontroleerd door de kascie.) ? Marc neemt dit ook mee naar Stef. 

• Aad S. doet verslag van de vergadering met gemeente Vught over de KNSB Rondetocht NB01.  
Nieuwe ambtenaren veel uitgelegd. Afspraak gemaakt om een veiligheids-draaiboek te maken. 

• Kasper: de VIJC is 6 gecertificeerde EHBO’ers rijker! Er is een nieuwe EHBO-tas aangeschaft, altijd 
op de Bindplaats aanwezig 

• Aad G. reikt nieuwe trainersjas uit aan Kasper. 
• Aad S.: mededeling 17 jan. KNSB webinar over relatie klimaatverandering en natuurijs: Aad stuurt 

aanmeldings-email door aan Kasper, Jan van K, Jos, Jos, Martienn en Berto. (done) 
 
 
Om 21.50 uur sluit de voorzitter de vergadering.  
 


